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Què és Molivers?
Molivers Societat Municipal, SL és l’empresa 100% municipal de l’Ajuntament  
de Molins de Rei. 

Què fa l’empresa municipal?
Gestiona serveis municipals de l’Ajuntament de Molins de Rei.

Servei de neteja viària i recollida i transport  
de residus sòlids urbans: 

des de l’1 de març de 2024, l’empresa municipal és la responsable del servei de neteja viària  
i de la recollida i transport de residus sòlids urbans (RSU). 

es tracta d’un encàrrec de gestió amb caràcter transitori i de manera provisional per a un període 
d’un any, a partir de l’1 de març, i amb la possibilitat d’una pròrroga per a un màxim d’un any.

l’objectiu d’aquesta gestió és millorar la qualitat del servei per revertir la situació de l’any 
passat. Amb aquest control directe del servei es podrà conèixer el seu funcionament i prendre 
les decisions òptimes de gestió i millora.

A més, l’Ajuntament de Molins de Rei treballa per:

substituir el 100% dels contenidors actuals, aplicant mesures per garantir la correcta  
ubicació dels diferents residus que es generen a la vila, incorporant sistemes de gestió 
per controlar l’aportació dels mateixos per part dels usuaris. L’objectiu és incrementar el 
percentatge de recollida selectiva. 

adquirir de noves màquines netejadores de la via pública. 

Servei de neteja i manteniment d’espais verds, zones de jocs 
infantil i àrees de socialització canina: 

des de l’1 de desembre de 2021, Molivers gestiona aquest servei. A partir de l’abril de 2023  
s’hi va afegir l’addenda del tram final de la riera de Vallvidrera i a partir de l’1 de gener del 
2024, l’addenda del manteniment de les franges de prevenció d’incendis forestals dels tres 
barris de muntanya.

Servei de manteniment de les franges de protecció de les 
urbanitzacions:

a principis d’any s’han realitzat les tasques de manteniment a les franges de la Rierada  
i Vallpineda.

a partir de l’octubre de 2024 es reprendrà l’execució de les actuacions, ja que durant el període 
de març a setembre no es poden dur a terme per respectar els períodes de nidificació de  
la fauna i per evitar riscos de provocar incendis forestals.

és important tenir en compte que el manteniment de les franges no comporta la retirada total 
de la vegetació; es tracta de disminuir la densitat boscosa per aconseguir el mínim dany possible 
davant d’un incendi.

aquestes tasques són imprescindibles per a la seguretat dels veïns i les veïnes dels barris  
de muntanya, que amb la situació de sequera pren més importància. 

Posada en marxa del futur Museu del Renaixement, ubicat al 
Palau de Requesens.



Pressupost
Municipal 2024

Despesa ordinària: 33 M €      

Inversions: 3,9 M €  

INVERSIONS

MILLORA DE LA QUALITAT DE L’ESPAI PÚBLIC

POLÍTIQUES SOCIALS

LLUITA CONTRA EL CANVI CLIMÀTIC

ADQUISICIÓ DE L’EDIFICI DE L’ANTIGA LOTO COM A FUTUR EQUIPAMENT MUNICIPAL 
QUE PERMETRÀ LA CENTRALITZACIÓ DE SERVEIS I LA DISMINUCIÓ DE LA DESPESA  

Recollida d’escombraries, neteja viària i jardineria

Consolidació del servei de les escoles bressol

PLACC

Manteniment de la Llar d’Avis

Polítiques d’emergència social

Agenda Urbana

ACTUACIONS EN EQUIPAMENTS ESPORTIUS  

3 EIXOS DEL PACTE DE GOVERN 

PLA D’ASFALTAT I DE VORERES 

ACTUACIONS A LA VIA PÚBLICA 

MILLORES EN ELS EQUIPAMENTS, EDIFICIS PÚBLICS  
I SERVEIS MUNICIPALS 

reforma de la pista 1 del poliesportiu

canvi de gespa del Camp de Futbol Ricard Ginebreda

projecte executiu del nou pavelló esportiu
336.000,00 €

200.000,00 €

2.165.707,00 €

673.558,60 €

374.000,00 €

3.827.712,50 €

508.518,50 €

615.926,32 €

1.100.000,00 €

976.309,78 €

18.000,00 €

15.000,00 €

105.000,00 €

 / PRESSUPOST MUNICIPAL 2024
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Servei d’Atenció Domiciliària

Pla de mobilitat



Aquest és un extracte dels acords més importants aprovats 
a les darreres sessions del ple municipal. També publiquem 
totes les mocions que han resultat aprovades

Activitat política

MOCIONS APROVADES

Novembre

PLENS MUNICIPALS /

Desembre

• Modificació del Reglament Orgànic Municipal
• Bonificació de I’impost de béns immobles
• Modificació de l’Ordenança fiscal B-5, reguladora de l’impost sobre l’increment del valor dels terrenys de naturalesa urbana
• Modificació dels imports de les beques formatives del projecte de Formació Dual

Gener

• Finalització de l’acord de continuïtat de la prestació del servei de neteja
• Implantació del servei pel manteniment de franges de prevenció d’incendis forestals 
• Modificació puntual del Pla General Metropolità de l’àmbit del rec dels Molins Reials
• Addenda al conveni de col·laboració amb l’AMB per les obres de la plaça del Pont de la Cadena
• Modificació del conveni amb el Consell Comarcal pel projecte d’assessoria de mobilitat internacional per a joves
• Conveni de col·laboració amb el Departament d’Educació pel Pla de Transició al Treball
• Declaració institucional del Dia Internacional de les Dones

Febrer

Gener

• Canvi de nom de la bicicletada popular pel nom “Bicicletada Miquel Tort Pijuan”
• Modificació del Pressupost prorrogat del 2023
• Inici de l’expedient per exercir l’activitat econòmica d’estació de servei
• Manifest del Dia Mundial de Conscienciació sobre l’Autisme

Març

Abril

Febrer
Març

• Nous estatuts de Molivers 
• Delegació a favor de la DIBA de la competència de selecció per constituir una borsa supramunicipal de personal de biblioteques
• Modificació de l’ordenança fiscal C-10 annex 3, reguladora de la taxa per la prestació de serveis a les escoles bressol
• Equilibri econòmic financer corresponent al curs 2022- 2023 de les escoles bressol
• Modificació del Pressupost prorrogat del 2023 amb un crèdit extraordinari destinat a una subvenció nominativa a l’entitat 

Molins de Rei amb el Sàhara
• Operació de crèdit a llarg termini destinada al refinançament d’operacions
• Reglament del Consell Educatiu Municipal

Maig

Juny

• Pressupost 2024
• Pla estratègic de subvencions

• Adhesió a la Central de Contractació de la FEMP
• Protocol intern d’adjudicació del fons social
• Manifest Institucional amb motiu del dia 28 de juny, Dia
• Internacional de l’Orgull LGTBI

• Moció d’ERC en defensa de la contenció dels preus de lloguer i per fer efectiva la Llei estatal 12/2023 pel dret a l’habitatge

• Moció d’En Comú Podem sobre la guerra a Gaza. / Moció del PSC en defensa de la millora de la sanitat pública

• Moció d’Enlaira Molins en defensa i preservació de l’estació del ferrocarril de Molins de Rei

• Moció conjunta d’Enlaira Molins i ERC en suport a la pagesia catalana

• Moció de la representant municipal a l’Associació de Municipis per la Independència de suport a l’AMI per al Congrés de Cultura Catalana

• Moció d’ERC, PSC, ECP per garantir l’accés equitatiu a les activitats extraescolars Catalana

PRINCIPALS ACORDS
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Xavi Paz / Alcalde de Molins de Rei

Més qualitat a l’espai públic

alcaldia@molinsderei.cat @xavi.paz1 @xavipaz @xavipazp

 / AJUNTAMENT 

@xavipaz

Quan obriu aquest balcó de la vila, el nou govern municipal ja haurà complert un any del mandat municipal. Un any d’intensa feina per fer 
realitat tots aquells objectius de govern plasmats i recollits en l’acord que vam signar el juny del 2023. Ara, amb l’aprovació dels pressupostos 
de l’any 2024, comencem a plasmar aquells objectius que ens vam marcar ara fa 12 mesos.

En aquest primer any hem fet realitat projectes treballats en els darrers anys, com tota la recuperació del Molí i del Palau de Requesens, la 
urbanització dels carrers Boters i Ponent, o la finalització del parc de la plaça de l’U d’Octubre i el parc Pont de la Cadena.

Podríem dir que el principal objectiu és incrementar la qualitat del nostre lloc de convivència i de trobada, de les nostres places i carrers. Per 
això, cal incrementar la qualitat dels serveis municipals que treballen en aquest aspecte públic. Una de les mesures més destacades en aquest 
primer any de mandat ha estat el fet de l’encàrrec a l’empresa pública municipal Molivers, de la neteja d’aquest espai públic i de la recollida 
d’escombraries. Un encàrrec que s’afegeix al que ja va rebre anteriorment del manteniment de la jardineria i els parcs del municipi i de les 
zones infantils.

A la millora de la qualitat de l’espai públic, cal afegir-hi l’objectiu de preparar-lo per afrontar la nova realitat climàtica. Unes mesures 
reflectides al Pla Local d’Adaptació al Canvi Climàtic aprovat el novembre de 2019. És aquí on, a conseqüència de la sequera, anem amb més 
retard en algunes accions, com la plantada dels arbres i de tots els elements naturals del renovat i reformat Parc Pont de la Cadena, de la 
reforma del passeig Pi i Margall amb la seva segona fase, o ara amb les obres actuals de la plaça Pompeu Fabra. Si la situació de sequera 
continua millorant com els darrers mesos, en aquesta tardor veurem nombroses plantacions d’arbres a la vila.

També, gràcies a l’aprovació del pressupost de 2024 iniciarem la contractació per fer un pla de xoc de voreres que s’allargarà els pròxims tres 
anys amb l’objectiu de fer la nostra vila encara més accessible. És en aquest marc, on cal englobar l’ambiciosa renovació de les llumeneres de 
la via pública a tecnologia LED i les nombroses instal·lacions de plaques fotovoltaiques.

Més enllà d’aquest objectiu general de l’espai públic, en el capítol d’inversions del pressupost de 2024 podem veure els que comencen a ser els 
objectius d’equipaments d’aquest mandat.

A l’oportunitat d’adquirir l’edifici de Loto, que permetrà a l’Ajuntament guanyar espais municipals i fer una política d’eficiència dels seus 
recursos econòmics, s’afegeixen els passos preliminars per al següent salt qualitatiu de les nostres instal·lacions esportives municipals. 
Destaquem la renovació de la gespa artificial del Ricard Ginebreda i la reforma de la pista 1 del poliesportiu municipal i posem els fonaments 
per a l’objectiu més important en equipaments d’aquest mandat, com és la construcció del nou pavelló esportiu que farem a l’Escola Pont de 
la Cadena, repetint el model de l’actual pavelló de La Sínia.

Aquest govern, sent conscients de la problemàtica actual en matèria d’habitatge i sabent que és necessari el suport de les administracions 
supramunicipals per aconseguir revertir l’actual situació, continua treballant perquè en els pròxims quatre anys aconseguim 150 habitatges 
nous de protecció oficial.

Aquest és un tast de les principals mesures que aquest govern està treballant, a les quals cal afegir aquelles ja consolidades des de fa temps 
que persegueixen la justícia social. El sumatori d’accions i programes que tenen com a objectiu la igualtat d’oportunitats representa una part 
molt important del pressupost municipal.

Ara encarem unes setmanes en què l’activitat del poble disminuirà, que no vol dir que s’aturi. Us desitjo uns bons dies de descans.
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CATALINA DONCEL 
Jubilada

El conjunt de la plaça m’agrada molt; li 
donaria un 8 sobre 10. Està bé que hi hagi 
una part de terra enrajolat i una altra part de 
sorra. 

JÚLIA SÁNCHEZ 
Cambrera i estudiant

Està molt millor que abans. Crec que és un 
espai que pot aprofitar tothom, sobretot 
els infants. L’únic que no m’agrada són les 
tanques que han mantingut a la vegetació, 
però imagino que les trauran més endavant. 

MANEL HERNÁNDEZ 
Jubilat

Trobo que la vegetació representa Collserola i 
és agradable de veure, encara que la sequera 
no hagi permès finalitzar-la del tot. És 
acollidora, ja que hi ha alguns espais amb 
ombra i bancs que van bé per seure.  

ROSA VIDAL
Jubilada

Imagino que és per la situació de la sequera, 
però pel meu gust falta verd. Així i tot, penso 
que el resultat de la plaça està bé i és un bon 
lloc per passejar. Una pega que hi veig és el 
material de fusta de la pèrgola, perquè crec 
que es farà malbé.   

SERGI SALVADOR 
Vigilant de seguretat

Pel meu gust ha quedat bé i trobo que hi ha 
molt de verd. A més, agraeixo que puguem 
passar amb els gossos, ja que visc al centre 
de la vila i així puc venir a passejar per la 
zona. El que falta són papereres i arreglar els 
desperfectes del terra, ja que algunes zones han 
quedat amb bonys.  

HÉCTOR REMACHA
Professor

No m’agrada gens el resultat de la plaça. Crec 
que és una obra híbrida, que intenta ser un 
bosc i no ho és, i alhora intenta tenir una part 
enrajolada per passejar i tampoc està ben 
estructurada com a camins de pas. No li trobo 
el sentit. Pel que fa a l’escultura de la plaça de 
l’U d’Octubre, no transmet res.   

ENQUESTA /

6

Les publicacions més destacades  

de les Xarxes socials 

Bona diada de Sant Jordi!

Jornades de Molins de Rei  
sobre l’època del Renaixement

Festival de Danses 
tradicionals del món

Facebook

d’Instagram

Youtube

Què penses de la plaça de l’U d’Octubre de 2017? enquesta / digues la teva



 

 

 

 

 

 
 

/ PARC PONT CADENA

Nou parc Pont  
de la Cadena

Inici de les obres:  març del 2023 
Final de les obres: març del 2024

El mes de març han finalitzat les obres del parc Pont de la Cadena, un nou espai urbà important per a la vila i sobretot 
per als veïns i veïnes del barri.

Les actuacions han transformat l’antiga plaça en un indret d’oci i gaudi de 9.000 m2, agradable per la seva extensió, 
els espais de joc i per al descans. Cal destacar també la instal·lació de l’escenari i la pèrgola per poder-ne fer ús per a 
activitats. 

A causa de la sequera, no s’ha pogut finalitzar el projecte totalment. Queda pendent la plantació de la vegetació, 
que transformarà l’espai en un bosc urbà, seguint la idea de la plaça de l’U d’Octubre. A més, es preveu que en 
un futur s’instal·li un servei de bar i més mobiliari esportiu i infantil.

Cal recordar que es tracta d’unes obres emmarcades en el Pla de Sostenibilitat Ambiental (PSA) de l’Àrea Metropolitana 
de Barcelona (AMB). El cost final de l’obra ha estat de 2.145.554,00 euros.
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EMPRESA, OCUPACIÓ I COMERÇ /

Dona’t d’alta al:

Busques feina?

Segueix-nos a  
les xarxes socials

@Ocupacio_Mdr

@Ocupacio_Mdr

Tallers a empreses i emprenedors
Aquest 2024, l’Ajuntament ha organitzat una desena de tallers dels 
àmbits fiscal i normatiu, i de disseny i xarxes socials als quals hi han 
assistit més d’una vuitantena de persones.

Tallers tecnològics a les escoles
1.805 alumnes han participat en els tallers tecnològics organitzats 
per l’Ajuntament de Molins de Rei, amb el suport de la Diputació de 
Barcelona, aquest curs 2023-24. Enguany, cal destacar el caràcter 
inclusiu dels tallers tecnològics, que, després d’una  prova pilot l’any 
passat, s’ofereixen també als usuaris dels tallers Alba (Acosu).

Jornada de Ciberseguretat
L’ajuntament i  la Unió de Polígons Industrials, coordinadament amb 
l’Associació d’Empresaris del Polígon Riera del Molí i el suport del 
Consell Comarcal del Baix Llobregat i l’Associació del Polígon el Pla de 
Molins de Rei, va organitzar una jornada per fomentar la cultura de la 
ciberseguretat i informar les empreses dels riscos, les amenaces i les 
vulnerabilitats. 

Programa d’emprenedoria a les escoles
Cultura emprenedora a l’escola (CuEmE), un projecte impulsat per la 
Diputació de Barcelona, fomenta la cultura emprenedora i l’adquisició 
de competències bàsiques entre l’alumnat participant perquè aprenguin 
a gestionar una cooperativa escolar. Els alumnes de 5è de primària de 
les escoles El Palau, L’Alzina, L’Estel, Josep Maria Madorell i Pont de la 
Cadena van organitzar un Mercat el passat 31 de maig.

@mdrcentrecomerc

@mdrcentrecomerc

Molins de Rei Centre de Comerç

Segueix l’actualitat comercial de la 
vila a través de les xarxes socials:

L’1 de juny es va celebrar la 
8a edició de la Nit del Comerç 
i la Nit de Tapes, una jornada 
dedicada a la promoció dels 
comerços locals. Les botigues 
van sortir al carrer fins a 
mitjanit i el Mercat Municipal 
també va oferir tapes. 
Enguany hi han participat una 
cinquantena de comerciants 
i una desena de parades del 
Mercat. 

8a Nit del Comerç 

7a edició d’”El meu primer contracte”
Aquest estiu 2024 s’han contractat 15 joves. 4 plans d’ocupació  Gràcies a una subvenció de la Diputació de Barcelona hem incorporat 4 persones 

per donar suport durant mig any als departaments de Cultura, Rendes i la 

Brigada Municipal. 
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@Empresa_mdr

Segueix l’actualitat 
empresarial de la vila  a través del web  
www.espaiempresa.cat 



Sota aquest segell s’han desenvolupat accions com:

Servei de recollida selectiva

Contenidors de recollida selectiva de cartó, plàstic , vidre i rebuig

Control del consum d’aigua

Plats i coberts biodegradables

Generadors silenciosos

Sensibilització de la ciutadania amb cartells amb missatges de  
cuidar el medi ambient, reciclem, moderem el consum d’aigua...

Renovació dels 
distintius Biosphere 
i Punt d’Informació 
Turística

173a edició  
de la Fira Candelera
Aquest any, la Fira ha rellançat l’interès pel sector 
primari mitjançant nous espais i noves activitats 
al voltant de la innovació agrària. Cal recordar que 
la Fira de la Candelera va néixer el 1851 com una 
oportunitat de la pagesia local per mostrar i vendre 
els productes conreats a la zona. Per això s’ha vist 
convenient donar un impuls a aquest sector amb 
l’espai Planter Innov@, ubicat a la plaça de l’Església.

La 44a Fira de Vins també ha presentat novetats, 
ja que un cop s’han fet edicions dedicades a les 
diferents denominacions d’origen (DO) del país, s’ha 
presentat una nova estratègia, alineada amb Incavi i 
amb la seva col•laboració, de promoció del producte 
autòcton, que implicarà potenciar les varietats 
de raïm. Aquest 2024, la protagonista ha estat la 
garnatxa.
Una altra gran novetat ha estat l’ús de la nova 
planta baixa de l’edifici del Molí, que ha acollit la 

programació dels tastos i maridatges de la setmana 
anterior de la Fira, i posteriorment, durant el cap 
de setmana de fira, la Fira Kids, opció que ens ha 
permès aglutinar tot l’àmbit de Candelera Ciutat en 
una mateixa zona, ja que a la plaça de l’1 d’Octubre 
hem gaudit d’un aparador variat de les entitats de la 
vila, amb un escenari i una programació d’activitats 
que ens han ofert les mateixes entitats.

La Fira de la Candelera és una fira històrica que 
creix any rere any i acull 650 expositors milers de 
visitants d’arreu de Catalunya que gaudeixen de 
l’oferta comercial i d’activitats que ofereix la Fira en 
els diferents àmbits: Candelera Natura, Candelera 
Gastronomia, Candelera Empresa , Candelera Cultura i 
Candelera Ciutat.

Ampliació de la mostra 
gastronòmica Molins Bdegust
Els dies 10, 11 i 12 de maig s’ha celebrat la 9a edició de la mostra Molins Bdegust amb la 
participació d’una quinzena d’establiments. Es tracta d’na proposta que vol promocionar 
l’oferta gastronòmica de la vila per tal de ser una destinació de referència de turisme 
gastronòmic a la comarca.

Gràcies a la bona rebuda de les darreres edicions, enguany s’ha decidit ampliar l’espai per tenir 
un aforament més gran per a la zona de taules i cadires, i la zona de chill-out i para-sols, 
cosa que, davant d’aquest cap de setmana calorós, ha permès que la gran majoria d’assistents 
poguessin seure còmodament i degustar els platets. Tot plegat ha fet que la mostra hagi estat 
tot un èxit, ja que hi ha hagut una gran afluència de persones durant els tres dies.

L’Ajuntament de Molins de Rei ha renovat, per tercer any consecutiu, el distintiu de Compromís 
per la Sostenibilitat Turística Biosphere amb la Fira de la Candelera i la mostra gastronòmica 
MolinsBdegust, i també el distintiu dels Punts d’Informació Turística del Baix Llobregat.

Aquest programa implanta una metodologia per garantir la qualitat i sostenibilitat dels 
serveis turístics d’una destinació, tant públics com privats, i promou la gestió sostenible de 
les empreses i entitats turístiques del territori de manera conjunta amb els diferents actors 
turístics de la destinació.

/ FIRA I TURISME

Més informació a:

Es pot seguir tota l’actualitat de la Fira de la Candelera al seu web www.candelera.cat i a les xarxes socials: Instagram, Facebook i X.

9



CULTURA /

Una vila
culturalment 
viva

Gener
Reis: aquest any es va 
presentar una nova Fàbrica 
dels Somnis, ubicada a la 
planta baixa de l’edifici El 
Molí, i així es va guanyar 
més extensió i accessibilitat. 
Aprofitant el nou espai, l’inici 
i el final de la cavalcada va 
tenir lloc a la plaça de l’U 
d’Octubre de 2017, davant  
del Molí.

Febrer
Carnaval: el Carnaval 2024  
va tenir una reina, una 
vampira, i va gaudir d’una 
extensa programació 
d’activitats.

Abril
Setmana de la Poesia a les Cases: 
la Setmana de la Poesia a les Cases 
arriba a la 9a edició i amplia la 
programació amb gairebé una desena 
d’actes a la Federació Obrera, menys 
l’acte dedicat a l’actriu Margarida 
Xirgu, que es va celebrar al racó que  
porta el seu nom. 



Abril
Sant Jordi: les parades de 
llibres, roses i entitats van 
omplir la reformada plaça 
de l’U d’Octubre de 2017 i la 
planta baixa de l’edifici El Molí. 
La Fira del Llibre en Català ha 
celebrat la 37a edició. A més, 
com cada any, la Biblioteca el 
Molí va preparar una àmplia 
programació d’activitats al 
voltant de la jornada. 

Setembre
La Festa Major de Sant Miquel 
2024 tindrà lloc del 20 al 30. 

Pròximament, més informació a www.molinsderei.cat/festamajor

Maig
Dia de la Dansa: el 29 d’abril 
se celebra el Dia Internacional 
de la Dansa i l’Ajuntament de 
Molins de Rei aprofita l’ocasió 
per organitzar una jornada 
d’actuacions de ball a càrrec de 
diverses escoles de dansa de 
la vila. Enguany va tenir lloc el 
divendres 26 d’abril al pati de 
Ca n’Ametller. 

Segueix l’actualitat cultural de  la vila a través de l’agenda web  www.molinsderei.cat/agenda i instagram
@culturamolins

 / CULTURA

Maig
Dia dels Museus: en el marc 
del Dia Internacional del 
Museus, que té lloc el 18 de 
maig, l’Ajuntament, amb la 
col·laboració dels Amics del 
Museu, van organitzar diverses 
activitats i portes obertes al 
Museu Municipal. 
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Lliurats els 61 habitatges de la  
segona fase del barri de Les Guardioles

La obres de la segona fase de Les Guardioles consistien en l’edificació de 
61 habitatges amb protecció oficial en règim de lloguer. Han pogut ser 
en règim de lloguer gràcies a la subvenció d’1.117.814,90 € atorgada pel 
Ministeri de Transports, Mobilitat i Agenda Urbana (MITMA), actualment 
Ministeri d’Habitatge i Agenda Urbana.

L’Ajuntament continua treballant per trobar més finançament per a nous 
projectes i poder revertir la situació actual d’accés a l’habitatge, una tasca 
que es duu a terme de manera conjunta amb altres administracions 
supramunicipals. 

L’Ajuntament de Molins de 
Rei prepara un pla de xoc de 
manteniment de paviments de 
voreres, d’asfaltat de calçades 
i senyalització horitzontal de 
la vila per als pròxims anys.

S’ha dut a terme una avaluació 
de l’estat del paviment de la 
calçada en diversos carrers, 
com també trams de voreres 

malmesos i la senyalització 
horitzontal del municipi, i a 
partir dels resultats s’elaborarà 
un pla per a les actuacions de 
reposició que s’executaran, en 
aquests moments, s’han invertit 
50.000 €.

La via pública, una 
prioritat d’aquest mandat

L’Ajuntament de Molins de Rei treballa per redactar un nou 
Pla de mobilitat sostenible. Es tracta d’un instrument que 
identifica i planifica les actuacions que cal dur a terme 
perquè s’assoleixin les condicions d’accessibilitat establertes 
per llei i per configurar les estratègies de mobilitat sostenible 
al municipi. A més a més d’aquest document també s’està 
treballant en la redacció, de forma paral·lela i coordinada,  
del Pla d’accessibilitat, el Pla director de la bicicleta  
i vehicles de mobilitat personal, el Pla d’aparcament  
i el Pla de camins escolars.

L’Ajuntament impulsa l’obtenció de l’Agenda 
Urbana de la Unió Europea a Molins de Rei. 
Es tracta del full de ruta que vol implicar 
els municipis en el disseny de les polítiques 
urbanes d’àmbit europeu, elaborant plans 
d’acció per millorar la legislació, concretar 
programes de finançament més adequats 
i compartir coneixements. L’objectiu de 
Molins de Rei és dissenyar un full de ruta 
estratègic i operatiu, amb visió transversal 
i coherent per al municipi amb un horitzó a 
l’any 2030, tenint en compte els 17 objectius 
de desenvolupament sostenible (ONU), els 
10 objectius estratègics de l’Agenda Urbana 
Espanyola i les prioritats de l’Agenda dels 
Pobles i Ciutats de Catalunya 2050. 

Tot això ajudarà a estar més ben posicionats 
per a la captació de fons.

Noves electrolineres a Molins de Rei: aquest any 
s’han instal·lat dues electrolineres noves al municipi 
(carretera de Caldes i carrer Sant Antoni Maria Claret). 
També està en marxa la construcció d’una fotolinera 
a la Zona Esportiva Ricard Ginebreda. Es tracta d’una 
actuació gestionada per l’AMB. 

Il·luminació amb tecnologia LED: en aquests 
moments s’han substituit gairebé el 80 % de les 
lluminàries a tecnologia LED, per millorar els nivells 
lumínics dels carrers i l’eficiència.

Plaques solars: el Poliesportiu Municipal, el 
Poliesportiu de la Sínia, el Mercat Municipal, el  
Centre d’Ocupació i Serveis a les Empreses Joan 
N. García Nieto, l’Escola Alzina i l’Escola Pont de 
la Cadena tenen instal·lacions fotovoltaiques. 
Pròximament s’instal·laran plaques a la Zona 
Esportiva Ricard Ginebreda. 

Busquem 
l’excel·lència 
urbana 

Si hi estàs interessat/ada, consulta el web: 

Accions executades del Pla Local 
d’Accions contra el Canvi Climàtic

Treballem per a una 
mobilitat més sostenible

VIA PÚBLICA, PLACC, HABITATGE /
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En aquesta edició dels 
Pressupostos Participatius Joves 
s’han presentat un total de 21 
propostes, que és un rècord de 
participació. 

A l’abril es va celebrar una 
assemblea oberta per presentar 
els projectes i decidir quins 
s’executarien. De les 21 
propostes, 19 complien els 
requisits i finalment se’n van 
presentar 17. 

Al llarg de l’acte, els i les joves 
de la vila van decidir ajustar 
alguns imports dels seus 
projectes amb l’objectiu de poder 
dur a terme totes les iniciatives. 
Una mostra de solidaritat.

Èxit de participació 
en els Pressupostos 
Participatius Joves 2024

Consulta les 
propostes 
escollides: 

La iniciativa, impulsada per UNICEF, reconeix l’Ajuntament de 
Molins de Rei com a Ciutat Amiga de la Infància per a aquest 
any 2024 i fins al 2027. La primera vegada que es va rebre 
aquest reconeixement va ser l’any 2018

Renovació del reconeixement  
Ciutat Amiga de la Infància

Continuïtat per al 
programa Escolta Jove
L’Ajuntament de Molins de Rei aposta per donar continuïtat al 
programa Escolta Jove, després d’haver atès gairebé 800 joves i 
500 pares, mares i tutors en el primer any del projecte. L’Escolta 
Jove es va iniciar el desembre del 2022 gràcies al suport 
de la Diputació de Barcelona i es tracta d’una iniciativa que 
compta amb dos educadors per donar suport i acompanyar  els 
adolescents i joves de la vila d’entre 12 i 30 anys.

Consell d’Infants  
i Consell d’Adolescents 

Programa de lectura Lecxit

Aquest curs s’ha posat en marxa el projecte Lecxit, 

una iniciativa de la Fundació Bofill que treballa per 

incrementar l’èxit educatiu a través de la millora 

de la comprensió lectora dels infants que no tenen 

un hàbit lector consolidat i no disposen d’un 

acompanyament lector des del seu entorn proper.  

Funciona a través de voluntaris que duen a terme 

sessions setmanals a la biblioteca El Molí. 

Si vols saber més 
sobre el projecte, 
consulta aquest

Let’s Clean Up Europe
Les escoles Pont de la Cadena i Manyanet celebren el Dia d’Europa amb 
una recollida de residus a la zona de les Llicorelles i a la llera del riu 
Llobregat.

 /EDUCACIÓ, INFÀNCIA I JOVENTUT   

El Consell Infants fa una sessió a la sala de sessions de 
l’Ajuntament amb l’alcalde i la regidora per explicar el que  
estan treballant.

El Consell d’Adolescents 
visita la dessalinitzadora 
del Prat de Llobregat 
per conèixer el seu 
funcionament. Enguany, 
l’alumnat té com a encàrrec 
estudiar i tractar el cicle de 
l’aigua.
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8M Cada any, l’Ajuntament prepara una programació 
amb motiu del Dia Internacional de les Dones. 
Enguany s’han dut a terme xerrades, tertúlies, 
activitats esportives i cinefòrums, i el mateix 8 de 
març es va celebrar una jornada d’activitats amb  
la lectura del manifest al pati del Palau.

Premi Cultura: Jaume Villanueva

Premi Impuls: Marta Padilla,  
amb la Llibreria Cent Vides

Premi Innovació: Grup de Joves 
Sardanistes de l’Agrupa

Premi Valors: CFA Rafael Farrés

Premi Micròfon: Ferran Cardona 
Llorens, conductor dels programes 
“Música en 8 MM” i “L’altre cantó  
del mirall”

Premi Ràdio: Heroïnes Quotidianes, 
presentat per Bego Floria

Premi Comunicació: Toni Clapés. 
El periodista no va poder assistir 
a la gala per motius personals i 
va recollir el premi el director de 
Continguts de Rac1, Xavi Pérez.

Gala dels Premis Ràdio 
Molins de Rei 2024
L’emissora municipal organitza aquests premis per posar en valor la tasca i la trajectòria 
de persones i entitats de la vila, com també dels col·laboradors de la ràdio. Hi ha quatre 
premis que escull el jurat – Cultura, Valors, Innovació i Impuls-, tres que atorga la ràdio –
Micròfon, Ràdio i Comunicació- i el premi Trajectòria, que s’escull per votació popular.

Acte pel Dia Internacional Contra la 
LGTBI fòbia al Racó de Sonia Rescalvo

Premi Trajectòria (votació popular): 
Amèlia Puig

ACTIVITATS /

Coneixes el  Servei d’Informació i Atenció a les Dones (SIAD)? 
Ofereix informació, assessorament i acompanyament  

sobre qüestions de gènere. També afavoreix la participació  
de les dones i impulsa polítiques d’igualtat.

Contacta-hi trucant al 93 680 37 31  
o enviant un correu al siad@molinsderei.cat
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Segueix l’actualitat esportiva  
de la vila a través del web  
www.esportsmolins.cat  
i de les xarxes socials: 

Reconeixement  
als i les esportistes 
Com cada any, es vol reconèixer el treball,  
l’esport i els resultats dels esportistes i les  
persones vinculades a les entitats esportives.

Cicle de Passejades  
de la Gent Gran 
Molins de Rei participa un any més en aquest projecte promogut per 
la Diputació de Barcelona, en el qual hi col·laboren 85 ajuntaments de 
la província. 
La finalitat de l’activitat és promoure l’activitat física entre les perso-
nes grans, com a eina per millorar la salut, organitzant recorreguts 
suaus d’entre 8 i 10 quilòmetres. 

La Volta Ciclista a Catalunya 
femenina surt des de  
Molins de Rei 

 / ESPORTS

Festa de 
l’Esportíssim
Una jornada que reuneix una vintena  
d’entitats de la vila i omple el Parc de la 
Mariona d’activitats, salut i molta energia! 

Esports Molins

@esports_molins 

@esports_molins 

El 9 de juny, Molins de Rei va viure la sortida 
de la 3a etapa de la Volta Ciclista a Catalunya 
femenina, una prova que ha fet un salt i celebra 
la primera edició per etapes. 15



Un document estratègic per a les accions del mandat

Elaboració del Pla educatiu de vila (PEV)

L’Ajuntament de Molins de Rei, amb el suport de la 
Diputació de Barcelona, està treballant en la revisió 
i actualització del PEV,  que esdevindrà la brúixola 
que orientarà les polítiques educatives del municipi 
amb vista als propers anys.

En aquests moments s’està treballant la fase de 
diagnosi; per aquesta raó, s’està contactant amb 

El Museu del Renaixement 
presenta un pla educatiu  
per al curs 2024-2025 
El Museu del Renaixement ha treballat en l’elaboració d’aquest pla, amb 
el suport d’una empresa externa especialitzada i de manera coordinada 
amb la Regidoria d’Educació de l’Ajuntament, amb la intenció de fer del 
Museu del Renaixement una institució de referència en l’educació i la 
divulgació de l’època.

L’objectiu és treballar en xarxa amb la comunitat educativa de Molins 
de Rei per crear recursos, activitats i projectes sobre història, art, 
patrimoni, ciència i tècnica que s’adeqüin a les necessitats dels centres 
i a les diferents etapes formatives, a través d’una programació escolar 
estable, de qualitat, accessible, inclusiva i que permeti aprenentatges 
significatius. Hi haurà propostes per als diferents cicles educatius 
(infantil, primària, secundària, batxillerat), així com una activitat 
familiar autoguiada, que es podran consultar i reservar directament 
a través del web del Museu del Renaixement, un cop entri en 
funcionament.

MUSEU /

L’Ajuntament de Molins de Rei impulsa la redacció del Pla d’actuació 
municipal (PAM), un document que englobarà les accions que es duran 
a terme durant aquest mandat per aconseguir tot el que es va acordar 
en el pacte de govern entre Molins en Comú Podem i el Partit Socialista. 

En el PAM es reflectiran els projectes que nodreixen el dia a dia dels 
equips tècnics municipals, a banda de la feina ordinària que ja els 
ocupa. 

diferents agents del municipi i s’estan duent a 
terme enquestes per conèixer l’opinió ciutadana. 

El Consell d’Infants i el Consell d’Adolescents també 
hi està participant de manera activa, ja que són 
els responsables de difondre tota la informació als 
centres educatius. 

Dam
ià M

artínez, director del M
useu del Renaixem

ent
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FEBRER 

Actes del Carnaval Molins.

FEBRER 

 Exposició itinerant de la Diputació de Barcelona 
“Transitar, orientar-se en un món canviant”.

ABRIL

Assemblea de l’Associació de professionals  
de la Museologia de Catalunya.

JUNY

Seminari de l’Associació d’Historiadors  
de la Corona d’Aragó.

GENER 

Presentació del cartell de 
la Fira de la Candelera.

MARÇ 

18è Fòrum de Treballs  
de Recerca de Batxillerat. 

MAIG

Presentació del llibre  
“La estela del poder”, de 
l’escriptora molinenca Conxa 
Solans.

La Sala Gòtica del Palau de Requesens ha 
acollit diversos actes durant aquest 2024:

 / PALAU DE REQUESENS 
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Tribuna política

OPINIÓ /

Miguel Zaragoza 
Portaveu PSC 

Lucas Ferro 
Portaveu Molins En Comú Podem

UNS PRESSUPOSTOS PER CONTINUAR 
AVANÇANT

Fa uns dies, el Ple municipal va aprovar els 
pressupostos municipals per a aquest any 
per un import de 44.727.927 milions d’euros. 
Aquest pressupost fa una clara aposta per 
aplicar els acords de Govern que van signar el 
Partit dels Socialistes de Catalunya i Molins en 
Comú, per continuar millorant la vila, un acord 
que vol potenciar la millora de l’espai públic i 
els equipaments, i incrementar les polítiques 
socials per blindar l’escut social creat els darrers 
anys per protegir les famílies més desfavorides.

No han estat uns pressupostos fàcils d’elaborar, 
ja que les crisis de la COVID, la pèrdua 
d’ingressos per la modificació de l’impost de 
les plusvàlues i els canvis normatius no hi han 
ajudat gens. La feina de dotar determinades 
partides que fins ara es podien finançar amb els 
romanents positius de l’any anterior ha suposat 
un repte important per garantir el  funcionament 
normal del nostre Ajuntament.

Es tracta d’uns pressupostos que garanteixen 
els serveis necessaris per als nostres ciutadans, 
ja que incrementen els recursos per a les 
nostres escoles bressol en 280.000 euros; on 
els recursos per garantir la cohesió social i de 
suport a les famílies són de 2.950.000 euros; 
que incrementen els recursos per a la recollida i 
la neteja viària en 340.000 euros, amb l’aposta 
clara amb les inversions a la via publica, on 
destinem recursos per al pla d’asfaltat, o 
el pla de voreres, i on consolidem el nostre 
model de suport a les entitats de la vila que 
mantenen íntegrament les seves aportacions 
pe al seu funcionament. També destinem 
recursos per a l’adquisició de l’antic edifici 
de la Loto Catalunya, on ubicarem l’empresa 
municipal Molivers, les reserves del Museu del i 
dependències municipals, fet que incrementa el 
nostre patrimoni i deixem d’abonar lloguers.

Són uns pressupostos que continuen la línia 
engegada els darrers anys de govern liderat pels 
Socialistes de Molins de Rei, que garanteixen 
que ningú es quedi enrere, amb una aposta 
clara per la lluita contra el canvi climàtic, la 
transició energètica i per la millora de l’espai 
públic i dels nostres equipaments.

Els pressupostos són l’eina més important que 
té el Govern municipal per desenvolupar les 
seves propostes programàtiques. Per aquest 
motiu volem agrair la posició constructiva dels 
grups municipals d’Esquerra Republicana 
de Catalunya i Enlaira Molins en els seus 
plantejaments i propostes. Creiem sincerament 
que en el camí per construir un Molins de 
Rei millor és necessari un diàleg, una entesa 
i respecte, i aquí sempre trobaran els i les 
socialistes de Molins de Rei.

UNS PRESSUPOSTOS PER OBRIR CAMÍ

Volem fer de Molins de Rei una vila 
referent en equitat, per garantir un espai 
públic de qualitat, en sostenibilitat i en la 
millora dels serveis municipals. 

Enguany destinarem 250.000 € a fer 
avançar el Pla local d’adaptació al canvi 
climàtic. Impulsarem l’Agenda Urbana de 
Molins de Rei i un nou Pla de mobilitat.

Aquest serà també el mandat de la 
recuperació dels nostres espais naturals. 
Impulsem dos projectes de recuperació de 
la Riera de Vallvidrera amb l’ACA i hem 
desplegat el servei municipal de franges 
de prevenció d’incendis als barris de 
muntanya. Aquest serà també el mandat 
de la recuperació dels aiguamolls del riu 
Llobregat. 

Volem ser referents en qualitat del nostre 
espai públic. Després de municipalitzar el 
servei, invertim en millorar la neteja viària, 
així com en millorar l’asfaltat i les voreres 
de la vila. Ho fem també per millorar els 
parcs infantils i renovarem la passarel·la 
sobre vies. 

Per últim, aquests pressupostos són 
una aposta per millorar els equipaments 
municipals. Iniciem la construcció d’un 
nou pavelló al Pont de la Cadena i 
renovem la Pista 1 del Poliesportiu i la 
gespa del Ricard Ginebreda. 

Ho farem també amb els centres 
educatius, on augmentem un 75% les 
inversions per millorar escoles i on 
garantirem la millora de les condicions 
laborals de les educadores d’escoles 
bressol, així com la municipalització de la 
seva gestió. 
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/ OPINIÓ

Marta Espona Burgués 
Portaveu ERC 

Joan Albert Fabra  
Regidor Ara Molins

Txell Galobart 
Portaveu Enlaira Molins

VOCACIÓ DE SERVEI

El 28 de maig de l’any passat, 2.045 veïns 
i veïnes de Molins de Rei van escollir 
dipositar la seva confiança en Ara Molins per 
representar-los al Ple. Els 4 regidors d’Ara 
Molins hem procurat exercir amb rigor i 
bona voluntat aquesta responsabilitat. 

Tot i que ens hagués agradat poder formar 
govern, l’aritmètica i l’acord entre el PSC 
i En Comú Podem ens van conduir a 
l’oposició, des d’on hem procurat ser sempre 
constructius i, quan ha estat necessari, 
contundents.

El nostre balanç d’aquest primer any 
de govern no és bo, tot i que valorem 
positivament alguns encerts. Una cosa bona 
que ha fet el Govern ha estat pressupostar el 
Pla de xoc de voreres, per arreglar aquells 
carrers en més mal estat de la vila, una 
proposta que va plantejar Ara Molins durant 
la campanya i que el PSC amb encert es va 
fer seva.

Ara bé, aquest govern ha comès errors, 
alguns de molt greus, tant en el fons com 
en les formes. 

En relació amb el fons, el més greu que 
ha fet el Govern ha estat refinançar una 
part important del deute, incloent-hi alguns 
préstecs que estaven a punt de vèncer, per 
poder tenir marge financer aquest mandat, 
però comprometent greument els comptes 
de l’Ajuntament per als següents 2 mandats. 

Aquesta operació no obeeix els interessos 
de Molins de Rei, només els del seu Govern 
actual. És una operació desconcertant, que 
resulta molt difícil d’entendre, sobretot si 
tenim en compte que s’ha fet en part per 
finançar la compra de l’edifici de la Loto, 
quan el govern ni tan sols ens ha explicat 
què té pensat fer en aquest nou equipament.

En relació amb les formes, aquest govern 
no ha estat capaç d’encaixar bé les 
crítiques. Els molesta l’oposició, sobretot la 
que posa en pràctica Ara Molins, que ens 
hem perfilat clarament com l’alternativa 
més sòlida per al futur de Molins de Rei.

El primer any d’oposició ha estat intens. 
Us prometem que continuarem treballant 
de valent per la nova pista d’atletisme, la 
contenció fiscal, una millor neteja viària i 
la nova residència, entre altres projectes 
essencials. La vocació de servei que ens va 
conduir fa un any al Ple, gràcies a la vostra 
inestimable confiança, roman intacta.

PER QUÈ EL NOSTRE NO AL PRESSUPOST 
2024

Un pressupost defineix les prioritats d’un 
equip de govern i per votar-hi a favor has de 
compartir-les. Pel títol del text s’entendrà que 
aquest no és el nostre cas. Per què?

Malgrat entendre que, per culpa de gestions 
anteriors, era inevitable que aquest any es 
produís un escanyament en les despeses, 
fins i tot en les més ordinàries, no estem 
d’acord amb el criteri que s’ha seguit a l’hora 
de decidir quines creixen, quines es queden 
iguals i quines disminueixen de recursos. 
Per altra banda, ens preocupa l’estat 
econòmic de l’Ajuntament, més generador 
de deute que d’estalvi.

Creiem que per fi s’entomen unes 
necessitats bàsiques importants per a la vila 
en si, però trobem falta de valentia per posar 
al dia el cementiri; es fan unes mínimes 
intervencions en equipaments municipals, 
però una gran inversió en la compra de 
l’edifici de la Loto sense que abans s’hagi 
definit totalment la destinació que tindrà. Cal 
una visió global de la situació dels diversos 
serveis municipals abans de començar a 
moure departaments amunt i avall. Per 
això nosaltres sempre hem defensat la 
construcció d’un nou ajuntament amb el 
màxim de serveis unificats. 

Pel que fa actuacions, no n’hi ha de 
previstes en habitatge ni cap campanya 
per millorar les xifres baixes que té la 
vila respecte de la separació de residus; 
augmenten els recursos per al Museu del 
Renaixement i la Setmana de la Poesia, 
però només es preveuen dedicar 3.000 
€ per a totes les accions relacionades 
amb les necessitats de les persones 
amb discapacitats; no hi ha diners 
per a la memòria històrica ni per a les 
persones desocupades, ni per a polítiques 
relacionades amb els infants i els joves, o 
contra l’abús sexual infantil; no es planteja 
estudiar com millorar l’acollida de les 
persones nouvingudes a la vila, però sí un 
augment per fomentar un turisme basat en 
el consum.

Com vam dir en el Ple, el nostre grup 
s’ofereix a col·laborar per la millora de la 
vida dels molinencs i les molinenques, però 
creiem que per fer-ho, cal seure des del 
minut zero per contraposar prioritats i fer-les 
coincidir, no quan tot ja està pràcticament 
dat i beneït i només s’hi poden fer 
actuacions de “maquillatge”. Si per al proper 
pressupost es canvia la manera de fer, ens 
trobaran. 

I JA FA UN ANY...

Un any que aconseguíem una representant 
a l’Ajuntament de Molins de Rei.

Va ser una sortida en últim moment amb 
gent de diferents moviments, però amb 
una sola idea: aconseguir el millor per al 
nostre poble. Un grup de gent amb moltes 
ganes de treballar i fer de Molins de Rei 
la referència del Baix Llobregat que estem 
perdent ens els últims anys. 

Hem presentat la moció a favor de la pagesia 
i així, tornar a activar la Comissió Agrària de 
la nostra vila, que feia molts anys que no 
es reunia. Esperem que ben aviat puguem 
fer-la efectiva; només depèn del Govern que 
això es pugui dur a terme i poder escoltar 
les seves necessitats en moments tan 
complicats per a la pagesia, la ramaderia i la 
pesca, després d’una sequera que ha durat 
més de 30 mesos.

També hem aconseguit una aprovació per 
unanimitat per protegir l’edifici de la nostra 
estació de tren i així poder evitar que RENFE 
la tiri a terra, tal com ha fet a Sant Feliu de 
Llobregat, el nostre poble veí.

I en el darrer Ple hem aconseguit la millora 
urgent dels carrers Jacint Verdaguer, Carme 
Galceran, de Menéndez Pelayo i d’altres que 
són una necessitat per a la vila.

Durant aquest any hem fet una oposició 
constructiva i productiva, aportant les 
nostres idees per fer millor la vila de tots els 
molinencs i molinenques, que, al final, són 
qui ens varen escollir per fer una vila millor. 

Sabem que queda molt camí per fer, 
però seguirem sent una força a l’oposició 
constructiva, positiva, però al mateix temps 
CRÍTICA!!!!! 

Volem seguir sent la vostra veu al Ple, que 
és el nostre lema, i seguir sent pròxims als 
vilatans i les vilatanes de Molins de Rei.

SEGUIM!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!
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Què vas pensar quan vas veure que havies quedat en 
el rànquing de les 15 primeres persones classificades?
El dia que s’anaven a publicar els resultats estava sopant 
amb els meus pares i avis, i jo estava molt pendent del 
web. En el moment que va sortir la llista i vaig veure que 
estava entre les 15 primeres, em vaig alegrar molt i ho vam 
celebrar amb la família.
T’esperaves aquest resultat?
Sabia que l’examen m’havia anat molt bé, millor que l’any 
anterior, quan vaig quedar entre les 70 primeres. Així i tot, 
no esperava aconseguir uns resultats tan bons; pensava que 
estaria entre les 30 primeres com a molt. Això ha fet que el 
pròxim curs, quan em torni a presentar, tindré la pressió i el 
repte d’assolir una nota millor. El meu objectiu és aconse-
guir el podi.
Quina rebuda t’ha fet la teva escola?
La veritat és que ha estat molt sorprenent, ja que tant els 
companys i les companyes com els professors em paraven 
pel passadís per felicitar-me. Hi havia moments en què 
pensava que la resta de la gent estava més emocionada que 
jo mateixa.
Com has vist el nivell de les Proves Cangur en compa-
ració amb el teu institut?
Són unes proves més de lògica que no pas de fórmules o 
teories. Hi havia algunes preguntes que em van semblar 
més fàcils de resoldre i d’altres que vaig haver de pensar 
més. Crec que aquí es demostra el que saps de matemàti-
ques perquè no es tracta tant d’estudiar.
Com et vas preparar la prova? Vas estudiar molt?
La veritat és que no vaig estudiar ni preparar-me res. Tal 
com he comentat, són preguntes de lògica i, per tant, no 
pots estudiar cap fórmula ni posar-la en pràctica. A més, 
per a mi, la Prova Cangur és una oportunitat per veure en 
quin nivell de matemàtiques estic i posar-me nous reptes 
per a l’any vinent.
Haver quedat entre les 15 primeres persones classifi-
cades t’ha permès rebre un diploma acreditatiu, un joc 
i la possibilitat d’anar a un campus a l’estiu. Què t’han 
semblat els premis?
Veient la quantitat de persones que hem rebut el premi, 
les 15 primeres de cada nivell, em semblen molt bé. De 
fet, em motiva molt anar al campus del setembre. Per a 
moltes persones pot semblar avorrit assistir a unes colònies 
ambientades en les matemàtiques; en canvi, per a mi, és 
molt interessant només de pensar-ho i saber que hi aniré 
amb persones a qui també els agraden les mates com a mi. 
Segur que ens ho passarem molt bé.

Helena Compte
Alumna de 1r de l’ESO de l’Escola Manyanet

Què vas pensar quan vas veure el resultat? T’ho 
l’esperaves?
Quan va sortir la llista i vaig veure la meva posició em vaig 
alegrar molt i ho vam celebrar amb la família. Sabia que 
l’examen m’havia anat molt bé, millor que l’any anterior, 
quan vaig quedar entre les 70 primeres. Així i tot, no 
esperava aconseguir uns resultats tan bons. Això ha fet que 
el pròxim curs tingui la pressió i el repte d’assolir el podi.

Quina rebuda t’ha fet l’escola?
Ha estat molt sorprenent, ja que tant els companys i les 
companyes com els professors em paraven pel passadís per 
felicitar-me. Hi havia moments en què pensava que la resta 
de la gent estava més emocionada que jo mateixa.

Vas estudiar molt?
La veritat és que no em vaig preparar res. Es tracta de 
preguntes de lògica i, per tant, no pots estudiar cap 
fórmula. Per a mi, ha estat una oportunitat per veure en 
quin nivell de matemàtiques estic i continuar millorant.

Què t’han semblat els premis? Un diploma, un joc  
i l’experiència d’un campus a l’estiu. 
Veient la quantitat de persones que hem rebut el premi 
em semblen molt bé. Em motiva molt anar al campus. 
Per a moltes persones pot semblar avorrit unes colònies 
ambientades en les matemàtiques; en canvi, per a mi, és 
molt interessant només de pensar-ho i saber que hi aniré 
amb persones a qui també els agraden les mates com a mi. 
Segur que ens ho passarem molt bé.

Tens clar què vols fer en un futur quan acabis l’ESO?
El que tinc clar és que em decantaré per les ciències. Soc 
conscient que tot el que faci ara serà un punt d’inflexió 
per al meu futur i a vegades pot fer por, però prefereixo no 
pensar-ho gaire.

Sempre has tingut bones notes a les matemàtiques?
Sí, sempre han estat el meu fort i he mantingut l’excel•lent. 
M’agraden, són el meu punt fort i aquesta combinació fa 
que aconsegueixi els bons resultats.

En quin moment gaudeixes més fent matemàtiques?
Quan intento resoldre problemes d’un nivell superior. El meu 
germà va a 3r de l’ESO i quan ell fa els deures m’assec al 
seu costat i intento resoldre’ls per posar-me a prova.

Per què creus que les matemàtiques són importants?
Les matemàtiques estan arreu, en tots els àmbits de la 
vida. Penso que són imprescindibles.

La Prova Cangur és un examen de 
matemàtiques d’àmbit autonòmic en el 

qual participen els centres educatius que 
volen. L’alumnat de l’Escola Manyanet 
participa cada any i enguany, l’Helena 

Compte, de 1r de l’ESO, ha aconseguit un 
resultat extraordinari, ja que ha quedat 
en la 13a posició dels gairebé 23.000 

estudiants que hi han participat. 

“Les matemàtiques 
són importants perquè 
estan arreu”


